



COMMUNIQUE N° DA/22/199 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 27, 28 septembre, 1^{er} et 02 octobre 2022 pour le recrutement de quinze (15) élèves Instructeurs de Jeunesse et d'Animation (IJA) au Centre National de la Jeunesse et des Sports (CENAJES) de Kribi, session 2020, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 27, 28 September, 1st and 2 October 2022 to recruit 15 (fifteen) student Youth and Action Instructors (IJA) into the National Youths and Sports Centre (NYSC) of Kribi, 2022 session.

Il s'agit de / *They are:*

1. CANDIDATS EXTERNES / EXTERNAL CANDIDATES

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IJAR036	ABOBETE MONENDONG CRISTELLE
2.	IJAR016	ACHOH GRACE ANDONG
3.	IJAN099	AHMADOU BOUBA
4.	IJAD134	AJEBE EBUDE VERA
5.	IJAG152	ALOUKE DAWAI YDA
6.	IJAR027	ANDRE YIMGANG WANDJI
7.	IJAR031	BAGNA GAMBESSO EUGENIE SANDRA
8.	IJAER65	BALENG NGOWE PROSPER NOËL
9.	IJAR065	BESSALA LEON VICTOR
10.	IJAD136	BIYIHA-BI-NSEGBE LUCIEN MARTINIEN
11.	IJAM100	BONABE BEIDI RODRIGUE
12.	IJAR007	DIEUDONNE DUHAOU
13.	IJAM119	DOURWE VINCENT
14.	IJAM102	FAOUZIA DJOULDE
15.	IJAD144	KAMGUE FOTSO LUCIENNE



16. IJAG160 KEDEY PIEL PRISCA HORTENCE
17. IJAD146 KEDIGUI LETICIA
18. IJAR056 KENDAO BOBO CHRISTIAN
19. IJAR011 KOA MENGUE MARIE BEATRICE
20. IJAM116 MAHAMAT MAHAMAT BOUKAR
21. IJAR074 MANGAN BRONDON JACQUES
22. IJAR053 MBLAKOP WONTONG SANDRINE VANESSA
23. IJAR039 MENDO AVA LESLIE ALINE
24. IJAR052 MEUMIOC FANKEM KEVIN
25. IJAN095 MOHAMADOU ALIM
26. IJAL183 MPOPOHE DOLE SINAI SANDRA
27. IJAE130 NANGA SALLA LOLITA L'OR
28. IJAD135 NENI MEKETHI CLAIRE JESSICA
29. IJAR015 NGAMENI DEUDJUI ESTELLE PATRICIA
30. IJAER54 NGOH SEBE MARTIAL
31. IJAR002 NGONO ARISKENE IRINA
32. IJAR033 NJIMBAM YAMGOUAT ROUKAYATOU
33. IJAR022 NYAVOM NDANGA LIONELLA
34. IJAR040 ONDJAGUE GNOMO
35. IJAR057 SHARON LEHNA MBENG
36. IJAB174 TANGU EUNICE BOM
37. IJAR030 TEZO KENMOE ARNAUD WILFRIED
38. IJAR058 TOH JUNIOR ACHU
39. IJAR054 TONYE BRICE JEAN BOSCO
40. IJAD137 VERA NAGURA
41. IJAR037 YAKA JOSIANE FLOR
42. IJAER51 YAOUNDA EMMANUEL
43. IJAR019 ZAMBO MBARGA JEAN POLAIN
44. IJAM104 ZIGLA HARUNA MICHAEL



2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDATES

▪ FAP/FAP

Aucune candidature enregistrée.

Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité et du récépissé de dépôt du dossier passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le mercredi 26 octobre 2022 à 07 heures précises.

Successful candidates along with their national identity cards and acceptance slips shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Wednesday 26 October 2022 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le mardi 25 octobre 2022 à 15 heures 30 minutes.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 25 October 2022 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 20 OCT 2022

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE